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Referat af generalforsamlingen i Dansk Selskab for Boligret, Torsdag den 4. maj 2017. 

 

Dagsorden for generalforsamlingen: 
1. Valg af dirigent. 

2. Forelæggelse af bestyrelsens beretning. 

3. Godkendelse af regnskab. 

4. Behandling af forslag. 

5. Fastsættelse af kontingent. 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen 

7. Valg af revisor. 

8. Eventuelt. 

 

Referat: 
 

Ad. 1 – Valg af dirigent. 

Birgitte Grubbe blev valgt som dirigent. Dirigent konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt 

indvarslet og at generalforsamlingen var beslutningsdygtig. 

 

Referent blev Jacob Bjørnsholm Madsen. 

 

Ad. 2 – Forelæggelse af bestyrelsens beretning. 
Formand Marianne Dons aflagde beretning for året der var gået, og gennemgik bl.a. arrangementer-

ne i 2016, herunder den store jubilæumsfest i maj 2016. 

 

Ad. 3 – Godkendelse af regnskab. 

 

Regnskabet for 2016 blev fremlagt af Erik Christiansen, som humoristisk aflagde sit sidste årsregn-

skab som kasserer i foreningen.  

 

Regnskabet blev godkendt af forsamlingen. 

 

Ad. 4. – Behandling af indkomne forslag. 

 

Ingen indkomne forslag, og dirigenten fortsatte derfor til næste punkt. 

 

Ad 5. – Fastsættelse af kontingent. 

 

Bestyrelsen havde foreslået et uændret kontingent på kr. 500 for enkeltmedlemmer og 1.600 for et 

selskabsmedlemskab. 

 

Dette blev vedtaget af forsamlingen. 

www.dsboligret.dk 



 

Ad. 6 - Valg af medlemmer til bestyrelsen 

 

Marianne Dons og Niels Grubbe genopstillede og blev valgt med applaus af forsamlingen. 

 

Erik Christiansen genopstillede ikke og generalforsamlingen besluttede ikke at genbesætte hans 

plads. 

 

 

Ad. 7. – Valg af revisor 

 

Bestyrelsen havde foreslået genvalg af One Revision. Revisor blev herefter genvalgt af forsamlin-

gen. 

 

Ad. 8. – Eventuelt  

Formanden benyttede lejligheden til at sige afgående bestyrelsesmedlem Erik Christiansen tak for 

de mange år i selskabets tjeneste. 

 

 

 

 


